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Nr Onderwerp Doel Tijd 

1.  Opening – Voorzitter 

• Afmeldingen + Mededelingen 

• Vaststellen agenda  

• Inventariseren rondvraag 

• Notulen vorige vergadering  

• Actielijst doornemen 

  

2. Punten directie 

• Schoolplan voortgang 

• De laatste versie van het schoolplan is doorgestuurd naar de 
MR-o. De vraag aan de oudergeleiding is om deze door te 
lezen en hierop te reageren. De belangrijkste punten voor 
focus zijn 1) of de identiteit van de school terug te lezen is in 
het schoolplan, en 2) of er thema’s ontbreken in het 
schoolplan waar we het binnen de MR wel over hebben 
gehad. De afspraak voor de MR-o is om de feedback uiterlijk 5 
april naar de directie te sturen. 
 

• Formatie 

• Voor groep 4 waren twee fulltime docenten nodig. Het 
werven van nieuwe docenten (via recruiter en uitgezette 
vacatures) is succesvol gebleken; de vervanging van deze 
docenten is zo goed als rond. Hoewel het lerarentekort wel 
wordt gemerkt, is dit momenteel nog geen nijpend probleem. 
Momenteel is er een docent vanuit een andere Prisma-school 
die zich oriënteert om te komen werken op het Drieluik; de 
intentie is dat deze docent wel aangenomen gaat worden 
wanneer het een goed gesprek is. Dit ook met het oog op 
vervanging van docenten in de toekomst. Tevens is Tamara 
zowel met docenten als de leerlingenraad in gesprek geweest 
om input te krijgen op hoe om te gaan wanneer zich een 
lerarentekort gaat aandienen in de toekomst. Er zijn hier 
verschillende scenario’s in uitgedacht waar de docenten en de 
leerlingenraad op konden reageren. Op een later moment zal 
ook de oudergeleding gevraagd worden om hierover mee te 
denken. 

 

 
 
 

          

3. GMR 

• Ouderbijdrage advies GMR + ouderbijdrage toekomst 

• Vanuit de GMR is er een advies gekomen omtrent de 
ouderbijdrage. Dit is een advies, waarbij er een maximum is 
gesteld van €65. Momenteel is het niet de intentie van het 
Drieluik om de ouderbijdrage direct te verhogen. Wel is het 
AC aan het inventariseren wat de werkelijke kosten zijn voor 
de geplande activiteiten. De eerste inschatting is dat er op 
bepaalde activiteiten bezuinigd zal moeten worden als de 
bijdrage gelijk gaat blijven. Er gaat een vraag richting de 

 
 

 



penningmeester om te kijken wat de financiële prognose is 
wanneer de ouderbijdrage gelijk blijft, en wat deze zal zijn 
wanneer er systematisch een verhoging (verdeeld over een 
aantal jaar) zal gaan plaats vinden  
 

• Communicatie GMR 

• De omgeving voor communicatie met de GMR en de andere 
clusters van de GMR is online. Hier vindt de communicatie 
plaats en zijn ook inhoudelijk informatieve stukken te vinden.  
 

4. Actiepunten MR 

• Leerlingenraad (MR aansluiten) 

• Het is nog niet gelukt om vanuit de MR iemand aan te laten 
sluiten bij een bijeenkomst van de leerlingenraad. Vanuit de 
oudergeleding wordt er opnieuw gekeken om aan te sluiten 
op korte termijn. 
 

• Verkeersveiligheid  

• Martijn is de afgelopen tijd actief bezig geweest om buiten 
het verkeer te regelen waar mogelijk en nodig. Er is ook 
contact gelegd met de gemeente voor de inventarisatie van 
de pijnpunten; er wordt verwacht dat medio april een 
terugkoppeling volgt vanuit de gemeente. In de tussentijd zijn 
er al wel extra borden geplaatst in het gebied rondom de 
school. Ook wordt er gekeken of er vanuit de gemeente 
lesmateriaal verkregen kan worden om meer bewustzijn te 
creëren onder ouders. Er wordt contact gehouden met 
Martijn en de gemeente; wanneer er meer bekend is, wordt 
dit op de agenda gezet (anders is het enkel het updaten van 
de ontwikkelingen). Er wordt tot slot gevraagd of de Klimop 
ook wordt meegenomen in de acties; dit wordt nog 
nagevraagd bij Martijn. 
 

• CNV Lidmaatschap 

• Er wordt gevraagd of het nog noodzakelijk is om het CNV 
lidmaatschap te behouden gezien de kosteneffectiviteit. 
Aangezien er weinig tot geen gebruik gemaakt wordt van de 
diensten van CNV, wordt er gestemd of het lidmaatschap 
beëindigd gaat worden. Door middel van stemming wordt 
unaniem besloten het lidmaatschap op te zeggen. 
 

• Jubileum budget 

• De vraag wordt aan de MR-o voorgelegd of het akkoord is om 
een deel van het beschikbare budget voor het 20-jarig 
lustrum kan worden doorgeschoven naar het 25-jarig 
lustrum. Dit vanwege de wens om het 25-jarig lustrum groter 
te vieren dan het 20-jarig lustrum. Door middel van stemming 
onder de aanwezige oudergeleding is het unaniem besloten 
dat dit akkoord is. 
 

• Punt van de penningmeester van vorige vergadering omtrent 
het insturen van alle facturen 

• De penningmeester wilde weten of nu alle gemaakte uitgaven 
naar hem zijn doorgestuurd. Er wordt gemaild om te 
verifiëren of hij alle informatie heeft gehad. Indien dit het 
geval is, dan kan het actiepunt gesloten worden. 

  



 

• Promofilm 

• Binnen de MR speelt de gedachte om een promofilm te 
maken om tastbaarder te maken waar de ouderbijdrage aan 
besteed wordt. Hoewel er al wel ideeën zijn, is het de vraag 
aan de gehele MR-geleding om na te denken over een 
invulling. Er wordt geopperd om alvast beeldmateriaal op te 
nemen bij de aankomende evenementen. Vanwege de 
aangescherpte AVG wordt er gekeken onder welke 
voorwaarden er beeldmateriaal gemaakt kan worden met 
welke kinderen. Er wordt bij het AC nagegaan wanneer er 
activiteiten zijn en hoe deze passen binnen de regelgeving. 
 

 1 Onderwerpen zonder directie 
 

 
 

 
 

15  Binnenkomende post 

• Vooralsnog geen 

 
 

 
 

16  Afsluiting  
De volgende vergadering is op 27 mei 2024 
 

 5 min 

 

 

 


